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MUDr. Hrdlík: 

Ja by som v svojej interpelácii viac menej takú žiadosť, či už je vypracovaný plán alebo 

nejaký časový harmonogram kedy začneme opravovať cesty a chodníky. 

 

Ing. Kolesár: 

K opravám, nehovoríme teda o kapitálových vstupoch ale o opravách. V najbližšom čase, 

keďže je vyhlásená súťaž na opravy výtlkov, v najbližšom čase začnú tie opravy ale kým sa 

budeme môcť dostať k tomu, aby sa opravovalo horúcou asfaltovou zmesou, ktorá ešte nie je 

k dispozícií na obaľovačkach, začali už technické služby tie najkritickejšie úseky opravovať, 

zatiaľ vyfrézovanou hmotou a tu aj upozorňujem, že ide o krízové a krátkodobé riešenie. Kým 

nebudeme mať horúci asfalt k dispozícii najväčšie jamy sa upravujú hmotou, ktorá bola 

vyfrézovaná ešte z ulice Cukrovarskej. Skutočne je to dočasné riešenie a možno že to riešenie 

vydrží mesiac. Prosím, aby ste predchádzali i súc si vedomý tejto informácie predchádzali 

nejakým informáciách, ktoré budú zase hovoriť o tom, že je to fušerská robota. Je to dočasná 

robota. Je to práca s materiálom, ktorý momentálne je k dispozícií, včera sme začali ale 

naozaj hneď, ako budú k dispozícií horúce obaľované zmesi budeme robiť riadne vysprávky, 

ktoré budú vyrezávané, upravované a vyplnené horúcou asfaltovou zmesou. Očakáva sa, že 

v polovici marca alebo koncom marca budú spustené obaľovačky. Vo Vestníku verejného 

obstarávania je zverejnená súťaž, verejné obstarávanie, pripravujeme aj najkritickejší úsek 

pred políciou, ktorý bude cca v dĺžke 200 m opravený kompletne. Čiže už bude investičná 

záležitosť, pretože tam už pôjde o položenie asfaltového koberca na dĺžke, ktorú som 

spomínal a v celej šírke cesty. Naozaj jediným limitujúcim faktorom je mať k dispozícií 

horúci asfalt.  
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